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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi folyik Győrben?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Dézsi  polgármester  úr  a  minap  hosszú  interjút  adott  a  GyőrPlusznak.  Több  állítást  is
megfogalmazott a polgármester úr, mégis két állításával kapcsolatban kérdezném a Miniszter urat: 

1. ) Dézsi polgármester úr állítása szerint eddig felsőbb szintű vezetők nem jöttek Győrbe
valamiért és „ennek megvoltak az okai”. Mire gondolhatott polgármester úr?

2.) Dézsi polgármester úr állítása szerint a vasútállomás mostani épülete egy „hányadék”, a
projekt pedig egyelőre tervezési fázisban van, ha nem lesz előrelépés időben, akkor ő maga
fog  ellátogatni  a  MÁV-hoz.  Miért  nem  támogatja  a  kormány,  hogy  felújítsák  a  győri
vasútállomást?

Várom válaszát.

Budapest, 2020.07.08.

Tisztelettel,

Ungár Péter 

(LMP)


